
日期  ：  二零二零年十月十三日 (星期二 )  

Date ： 13 October 2020 (Tuesday) 

 

時間  ：  上午十時正  

Time ： 10:00 a.m.  

 

地點  ：  沙田區議會會議室  

Venue ： Sha Tin District Council Conference Room 

 

沙田區議會 Sha Tin District Council 

發展及房屋委員會 Development and Housing Committee 

 

會議通告 Notice of Meeting 

 

 

1 .  政府部門及有關機構就上次會議所議事項的回覆  

Responses of Government Departments and Relevant Organisations to Matters Arising from the Previous Meeting 

 

2. 工程計劃第 9 0 5 4 W S 號 － 沙田 5 2 區水泉澳海水供應系統  

Public Works Programme Item No. 9054WS - Salt Water Supply to Sha Tin Area 52, Shui Chuen O 

 

3. 香港科學園第二階段擴建計劃  

Hong Kong Science Park Expansion Programme Phase II 

 

4 .  黃浩鋒先生提問 :有關美盈苑的管理事宜  

Question to be Raised by Mr WONG Ho-fung on the Management of Mei Ying Court 

 

5 .  丘文俊先生提問 :有關水泉澳邨泊車位不足事宜  

Question to be Raised by Mr YAU Man-chun on the Shortage of Parking Spaces in Shui Chuen O Estate 

  

6. 吳定霖女士提問 :有關大圍綜合大樓發展事宜  

Question to be Raised by Ms NG Ting-lam on the Development of Tai Wai Complex 



 

7. 鍾禮謙先生提問 :有關沙田區內屋苑按批地條款興建的公共通道設施事宜  

Question to be Raised by Mr CHUNG Lai-him on the Construction of Public Passages under the Land Grant Provisions for Housing 

Projects in Sha Tin 

 

8. 丁仕元先生提問 :有關新港城四期巴士總站扶手電梯的維修事宜  

Question to be Raised by Mr TING Tsz-yuen on the Maintenance of Escalator at the Bus Terminus at Sunshine City Phase 4 

 
 

For the English version of the papers of the meeting and simultaneous interpretation service, please call 2158 5311 in advance.  Provision of 

simultaneous interpretation service is subject to the availability of resources. 


